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Fennállása óta hetedszer szervezett görkori-iskolát a magyarkanizsai River Side Rollers extrém sportok klubja. Az volt Elita-pályán 28 
gyerek igyekezett minél jobban megismerkedni a görkorcsolyázással. 

– Az egyhetes képzés azoknak a gyerekeknek szól, akik már megállnak a korin, de még nem eléggé biztosan közlekednek vele az utcákon 
vagy más közterületeken. Ennek a részint játékos keretek között zajló oktatásnak éppen az a célja, hogy a gyerekek elsajátítsák a biztonságos 
haladás, a biztonságos kanyarodás illetve megállás ismereteit – hallottuk Csőke Rudolf egyesületi elnöktől. 

Az oktatást a magyarkanizsai Bicskei Izabella, a klub jelenleg edzőként Budapesten dolgozó oktatója tartja segítőivel. 
– A klub megalakulásakor aktívan görkorizó barátaimmal azt tapasztaltuk, hogy rengeteg magyarkanizsai gyerek, de felnőtt is próbálkozik 

a görkorcsolyázással, de nem tud jól, nincs kitől tanulnia. Testnevelő tanárként úgy gondoltam, hogy ha már minden nyáron legalább egy 
hetet itthon töltök, miért ne tartsak oktatást ezeknek a gyerekeknek. Őskoris barátaimmal, Papp Ágotával és Körmöci Csabával láttunk 
munkához és a görkorcsolya-iskola azonnal népszerű lett. Jelenleg 4-től 12 éves korú gyerek gyakorolnak ezen a kézilabdapályán, akik a gör-
korcsolyát főleg arra használják, hogy elugorjanak a boltba, elmenjenek rajta játszani, vagy akár a suliba is. Ehhez viszont használniuk kell a 
közterületeket, közutakat, ami csak akkor biztonságos számukra, ha jól görkorcsolyáznak és tudják illetve betartják annak és a közlekedésnek 
a szabályait is.

A görkori-iskolát és annak szombati zárórendezvényét megtekintette a kisteleki Hétkerék Egyesület küldöttsége is élén Sándor Attila 
egyesületi elnökkel.

– Mi elsősorban a gyorsasági görkorcsolyázást űzzük. Vannak egyéni országos illetve diákolimpiai bajnokaink és bajnokcsapataink is. A 
múlt hónapban már jártunk itt a Wemsical Szerbia extrémsport-rendezvényén és ekkor személyesen is találkoztunk a magyarkanizsai klub ve-
zetőivel. Mindennek a következő lépése a további együttműködésünk kialakítása lehetne, ami a lehető legjobb úton halad – mondta az elnök. 

Az egyhetes képzés záróeseményére szombaton délelőtt került sor, amelyen a gyerkőcök sikeres záróvizsgát tettek a tanultakból.
Bödő Sándor


